

# Passport number, special date bet wins RM11.9m

**PETALING JAYA:** A lucky winner from Selangor won the RM11.9 million Toto 4D Jackpot 1 on July 31, after betting on his passport number and the date of a special religious occasion.

The 60-year-old winner, who runs a lighting store in the state, spoke to STM Lottery Sdn Bhd when collecting his winnings.

He said he picked his pair of winning numbers, 0540 and 1444, from his passport number and the date of a special religious occasion in July.

"I was sending out festive greetings to my employees and business associates, so I thought why not bet on the date of this special occasion. I chose Toto because it is my favourite game, and to play the Toto 4D Jackpot game, I paired the number with my passport number.

"My girlfriend and I were so happy when we saw the winning numbers pop up on Sunday night. We have always believed in being kind to others, so I think if we share our positive vibes with the people around us, it will also bring us luck."

The winner said he has not planned how to spend his newfound wealth, but is keen to donate part of his winnings to charitable organisations.

He said he bought a System 8 ticket, which won him RM11,952,149.45 and an additional RM2,016 as System Play bonus.

(吉隆坡4日讯)一名来自雪兰莪的幸运儿凭其源自护照号码,以及特殊宗教节日日期的万字号码组合,在7月31日击中多多万字积宝首奖,开心抱走总值逾1190万令吉的巨额奖金。

这名经营灯饰店的60岁幸运赢家前来多多博彩总部兑领奖金时说,其中奖万字号码组合是源自本身的护照号码(0540)和1个特殊宗教节日的日期

合組護照號碼擊中積寶

## 雪幸運兒變千萬富翁

(1444)。

他说:"当我在寄送节日电子贺卡给员工和生意夥伴时,我就在想:何不趁此特殊节日,前往多多销售站投注号码。"

他当时将节日日期组合成万字号码,并与源自护

照号码的万字号码配对成1对万字号码组合,随即投注多多万字积宝游戏。

"我和女友在开彩日当天,即周日晚上得知多多博彩开出我的中奖万字号码组合时,顿时开心地欢呼起来。我相信只要我们

对人好和时常散播正能量给身边的人,好运就会到来。"

这名赢家还未计划如何运用这笔天降财富,惟他会拨出部分奖金并将其捐赠慈善机构。

由于他是系统8玩法投注,因此除了总值1195万2149令吉45仙的积宝奖金,他也额外赢得其他奖项,即总值2016令吉的奖金。